
Дачић: Отварање граница не зависи само од нас
уторак, 05. мај 2020.

Први потпредседник Владе и министар спољних послова Републике Србије Ивица Дачић
изјавио је да не треба гајити превелика очекивања да ће границе брзо бити отворене, јер
то не зависи само од Србије, него од међународне заједнице и Европске уније.  

"У Бриселу ће бити донета одлука за шенгенски простор, за територије свих држава
чланица. Они ће прво за себе отворити границе", рекао је Дачић гостујући у Јутарњем
програму на TV Happy.
Он је подсетио да су, избијањем пандемије, чланице ЕУ поново увеле границе, како би се
заштитиле од вируса.

"Тако да у овом тренутку тешко неко може да каже када ће се моћи преко границе",
констатовао је Дачић.
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